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Abstract (en)
[origin: WO8304249A1] The olefins are obtained by catalytic fractionation of methanol. The fractionated methanol gas is cooled, purified, optionally
compressed and, after separation of a C3+ fraction, it is conveyed to a low temperature decomposition stage, during which a C1/2 separation and a
decomposition of C2 fraction are effected in an ethane and ethylene stream. Special conditions for the treatment of fractionated gas are disclosed in
particular.

Abstract (fr)
On les obtient par fractionnement catalytique du méthanol. Le gaz méthanol fractionné est refroidi, purifié, le cas échéant comprimé et aprés
séparation d'une fraction C3+, amené a une étape de décomposition a basse température, au cours de laquelle on effectue une séparation C1/2 et
une décomposition de la fraction C2 dans un courant d'éthane et éthyléne. On décrit en particulier les conditions spéciales pour le traitement des
gaz fractionnés.
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